
REPUBLIKA HRVATSKA
ZAGREBAdKA ZUPANIJA
OPCINA POKUPSKO

Op6itrsko vije6e

Z-,\PISNIK
sa I 6. sicdn icc Opc inskoga vijcaa Opcinc Pokupsko odr2anc dana 30. kolovoza, 1019.godinc

u prostoriiama Opainc Pokupsko s poactkom u 10.00 sati

Prisutni vijednici: Sljepan Suaec, Miroslar I-ukinit. Josip \4arekovii. Mirko Banid. BoZidar
Seslak. Tomislar BoZurit. N4ilan Antolovii. Tanla Beleiii. NIaflina Popo\.iia i lr an CLrnor ie.

Sjednici su lakoder prisuslvovali naielnik B,rzirlrr Skriniarie. C,,r.Lnc M.rrkuz. .,\ndrea
\llrrirrur ic. V:r;dalena Jurnrn,'r i" i /,,ri. a (..ral.

Odsutni: Stjepan Sandor. zamjenik natclnika.

Stjepan Suaec. predsjednik. pozdravio.je prisutne te ol\'orio 16. sjednicu Opairlskog vijeaa
Opaine Pokupsko. Ispriaao se zbog kainjenia sa poaetkom siednice te upozorio \iiearlike da

se ra odbore vijeaa nlora dolaziti na r.rijemc- Prijc utvralir.ania .lnevnog re.la diiie riiei
predsjed[iku Mandatne komisije. Josipu Marck,lviiu. da upozna Opiinsko r.ijetc s

posijednjim izvjeidem komisije kojc sc nalazi pod todkom L dnonog rcda.

Josip Malekovii, predsjednik Mandatne komisijc" iznosi izvjcicc u kojem upoznajc ilanor.e
vijeia o prestanku mandala Zeljka Brajkoviia ic sa lcriflkacijom mandata novog alana
Opiinskog !ijcca Opiine Pokupsko, Tornislara Bo2urita.

Stjepan Suiec, predsjcdnik. pozira l'orllislava Iloiurlia da poloTi priscgn kao vijcinik
Opainskog vijeaa Opaine Pokupsko.

Torrislav BoZurii polaic priscgu te postaje dlan Opainskog vijeia Opiine Pokupsko.

Stjepan Suaec. predsjednik. ul\rdio.ic broj prisutnih rijcinika" unrdio jc da jc prisutno l0
vijeinika. Predlozio je sljedeai dncvni rcd:

Predlozlo je sljedeai dnevni red:

dncrrri rcd:

l. Izljeiae Mandatne komisije i ,'erifikacija nrandata alaDa Opairlskog !i.jcaa:

2. Uslaiarric Zapisnika sa I5. s.jednicc Opainskog !ijcaa Opaine Pokupskol



3. Prijedlog Odluke o irnenovaniu Po\,jercnst\a za plocjenu ireta od prirodnih
nepogoda Da podruaiu Opcine Pokupskol

1. Plijedlog Odluke o iTrnienama i dopunama Odluke o imenolanju tlana Mandatic
konrisiic:

5. Priledlog Odluke o izmienama i dopunama Odlukc o ineno,ranju alana Odbora 7a
gospodarski raz\oj. poljodjelst!o. iumarl!o- vodoprivredu, kornunalne
djelatnosri, prostorno urcdenjc i zaStilu okoliSa:

6. Pijedlog lz\jei6a o radu opainskog naielnika Optine Itkupsko 7a razdobllc od
01.0 L1019. do 30.06.2019. godine i Zrkljuaka o donoscniu istoga:

7. Priicdlog lzrjeit{a o iTvrierrjlr Proraauna za razdoblje od I.1.2019. do
10.06.2019. i Zrkljuaka o prihraaanju istogal

8. Priiedlog L izmjeDa i dopunr Programa grad ilr ohiekata i uredaia komunalne
infiastlukture u Opcini Pokupskoza20l9. godinu:

9. I'rijedlog L izmjcna i dopuna I,i.ograma odrzavarja komunalne infiastrukrurc na
podruaiu Opaine I']okupsko za 2019. godinul

10. Prijedlog L izolicna idopuDa Prosrama potpora poljopri!redi Da podruaju Opaine
Pokupsko ra 2019. godinu:

il. Prijcdlog L izmjena i dopuna Pro-qama ulroskt sredstara Sunrskog doprinosa za
2019. godinul

12. Prijedlog L iznrjena idopuna Programajavnih potreba u kulturi Opainc Pokupsko
ra 2019. godinu:

13. Prijcdlog l. irmjena i dopuna Programa jarnih poircba u sociialnoi skrbi Opiiie
Pokupsko za 2019. godirul

1,1. Prijedlog L izmjena i dopLrna Progranra jarnih porcba u Skolsl\u Opaine
Pokupsl,o za 2019. godinu:

15. Prilcdlog L izmjena i dopuna Proraauna Op6irc Pokupsko za 2019. godinul

I6. Prijedlog Odlukc o suliranciranju smjeitaja djece s podrLraia Opaine Pokupsko u
djcijin vrticinra izran 1)odruaia Opairrc Pokupsko;

. P, ijc.ll,'!, r 'dlukc . kIpn, dr\<)( k,r.(,r I 1er r'.. i'etanLirnr:

18. Prijcdlog Odluke o odredi,!anju pra\nih osoba od iDteresa za susrav civilne zastite
na podruaju Opaine Pokupsko:

19. Pri.jcdlog Plana koriiterrja teikc graale!inske nrehanizaciic za 2urnu izradu
protupozarnih prosjeka i probijanja protlrpozamih putova na podrudiu Opiinc
P,.k..p.(,:

20. Priicdlog Polugodiinjeg i7\.lestala o izrricnju lrinancijskoq plana KniiZlicc
Pokupsko za razdoblje od 01.01. do 30.6.2019. godiner



21. Prjicdlo.q Statuta OpiiDske knjiinice Pokup\ko idonosenje Zaklju6ka o davaniLr
suglasnosti na izmjenc Slaruta;

ll. Aktu:rlnisat.

Predsjedavajuaije ot\rrio raspravu o dncvnom redu.

N'lilan Antolovit. vijeinik. predlaie da se toika dnonog rcda pod broicm 22. Aktualni sat
prebaci na podetak dne\nog reda.

Prijedlog rijecnika \4iiana AIrloioviaa daii: sc na slasanjc. Sa .l glasa ..2a" i 6 gleso\ a ..prnii\ "
pri jcdlog nijc usvojen.

Predsjedavajuii daie dncvni red na glasaqje. Sa 6 glasora ..za'' i ,1 ..suzdr7ana" dncvni lcd jc
prihvaaen.

Ad. 2. Usvajanjc Zapisnika s, 15. siednice Opdinskog vijeda Opdine Pokupsko

Preds jedavaju6i jc otvorio raspmvu.

Prcdsjcdavajuii je zakljudio raspravu i dao lrsvajanjc Zapisnika sa 15. sjcdnicc Opiinskog
vijcia Opaine Pokupsko na glasanje.

ZAKLJUi-,\K: Sa l0 r:lasova..za usvojcnje Zapisnik sa 15. sjednlce Opainskog \iJeca.

Ad. 3. Prijcdlog Odluke o imenoranju Povjcrenstva za proci€nu it€ta od prirodnih nepogoda na
podruiju Opdinc Pokupsko

Prcdsjcdavajuii je otvolio raspra\u.

Mixrslar Lukinii jc u ime Odbora za izbor i inrenoranje iznio pozitivno miiljcnjc odbora.

Andrea Nlartino\,ic. upoznala je prisulne sa Prijedlogon Odluke o inrenoranju I'o\jerensrla za
procjenu iteta od prirodnih ncpogoda na podruiju Opaine I'okupsko.

Predsjedaraju6i je zakljuiio raspravu i dao Prilcdlog Odlukc o imcnovarriu Po!,ierenst\a ra
proc.icnu Stcta od prirodnih nepogoda na podnriju Op6ine Poknpsko na glasanje.

IAKI-.lliaAK: Sa 10 glasova ..za" usvojen je Prijedlog OdlLrke o imerrovarrilr Po\,lcrcnsrva za
procjcnu Sleta od prirodnih nepogoda na podruiiu Opainc Pokupsko.

Ad.,l. Prijcdlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o imenovaniu ilana Mandatne
komisije

Predsjedavajuii je otvorio raspravu-



Nliroslar, Lukirii jc u imc Odbora za izbor i imcnovanje iznio pozitivno miSljenje odbora.

Predsjedavajutije zakljuaio ri$pra\u i dao Pri.jedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odlukc o
irnc,r.,nlrrrlan:r V:rn.l,,tn< \, rn .ij. n:r sdarj.

,/AKLJLIaAK: Sa l0glasova..za uslojcn.ic Priiedlog odluke o iznlenarna idopunamaodluke
o imcrro\anlLr alana N{arrdatnc ko,nisiie.

Ad.5. Prijedlog Odluke o izrnjenama i dopunama Odluke o imenovanju 6lana Odbora za
gospodanki razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo, vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostono
ureilenje i zaltilu okolisa

Preds.jedavajuii je otvo o raspm\,u.

Miroslav Lukini6je u ime Odbora za izbor i imenovanje iznio pozitivno mi3l.jenje odbora.

Predsjedavajuii je zakljuEio raspra!'u i dao Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o
imenovanju dlana Odbora za gospodarski mzvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo, vodop vredu komunalne
djelatnosti, prostomo uredenje i zaStitu okolisa na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 10 glasova,,za" usvojenje Prijedlog odluke o imljenama i dopunama odluke
o imenovanju dlana Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo, vodoprivredu, komunalne
djelatnosti, prostomo uredenje i zastitu okolisa.

Ad, 6. Prijedlog Izvjeida o radu opdirskog naiehika Op6ire Pokupsko za razdoblje od
01.01.2019. do 30.06.2019. godine i Zakliudka o donoieniu istoga

Predsj edavajuii je otvorio raspravu.

Mirko Banii je u ime Odbora za drustvene djelatnosti, socijalnu skb i mjesnu samoupraru
iznio pozitivno mi3ljenje odbora.

Andrea Martinovid je, u ime opiinskog nadelnika, upoznala prisutne sa Prijedlogom Izvjesia o
radu op6inskog naaelnika Opiine Pokupsko za razdoblje od 01.01.2019. do 30.06.2019. godine i
Zakljudkom o donosenju istoga.

Matina Popovdid, vije6nica, istide da Fedmetno izvje56e nadelnik4 kao i svako dosada, ima
nedostatke koji se ponavljaju kod svakog izvjesda. Smata kako u izvjei6u nedostaje dio o
sastancima koje je naielnik odradio kao i dogovorima koji su postignuti oko problema koji
mube stanovnike naie opiine, posebice o aktualnoj temi otvaranja i rada djeijeg vrti6a.
Nadalje, istide nedostatak osvfa na izvrsenje proradun4 nelaplaiene prihode, p jave i statuse
projekata na koje se opiina prijavila s obzirom da postoji niz javnih poziva na stranicama
Zupanije i ministarstava na koje se op6ina mogla prijaviti. Takoder podsje6a na izvje56e
drLatrc rcvizije iz 2017. godine te postavlja pitanje o mjerama koje nadelnik poduzima da se

te nepravilnosti isprave s obzirom da nigdje u izvjeSiu nadelnika nije navedeno Sto se

poduzima po tom pitanju.

Bozidar Skinja i, nadelnik, istide da mu je namjera, prilikom sastavljanja izvjes6a, bila
obuhvatiti podrudja u kojimaje opiina imala uspjeha. Navodi kako se op6ina prijavljivala na



gotolo s\,e jaYne pozive medutim radi oegativnih rezultata. odnosno odbijenica. nije bilo
polrebe navoditi to u i7\'iesiu. I)jclomldno prihvaia kritiku vljecnice Popovii6 u dijelu koji sc

liae opisa aktivnosti naielnika kojljc trebao biti detal-jniji.

Ivan iunorii. rijetnik. poziva naielnika da odgovori na pitanje koje se tiie situacije sa

djeijim vrtitenr, s obzirom da.jc avcdcno trebalo biti dio izrjeita, a nije.

Bozidar Sk njarii. natelnik. iznosi sljcdecc: ..Sro \c ticc \rtilr. nri snr,r lao opiina ispunili
sle tehnidke uvjele. odr2ali snlo niz sastanaka sa ljudima iz ministarstva. pokrenuli smo
inicijati\u za izjednaaavanie vrtiaa sa osno\,nom Skolom. lobirali srro kod f,iSc nriniStilrstr\a.
predsjednika vlade i predsjednicc- \a sastanku sa drauim tajnikom hicom Boiliakom
napla\ili smo analizu linanciranja djcijcg r,rtiaa tc smo na ncki nadin stvarali u\lere zc rasfls
naljeiaja koii ae bili obja\licn u ruinu ove godine. prema djedima g. Bo3njaka.*
Naaelnik isliae priznanic koic.ic Op6iri Pokupsko dodijeljeno od strure Instituta za javne
linancije za transparentnost opcinskog pronauna te smatra da je uprar,o to priznanje znak da

se ladi viSe ibolje.

N.lirko Banit. r'ijeinik, izraZava nezadoroljstvo sa situaci]om u kojoi sc nalazi postupak
otvaranja djedjeg vrtiia 1e obeiaie ukoliko r.ri6 nc bude otvorcn 0l .01 .2020. godinc izlazi iz
opiinskog vijeia.

Ivan Cunovii. r'ijcinik, sn'ratra daje opaina hebalir sama osigurali rad ioharanie r'iliaa. a ne

raaunati na ncdijc obeianje o financijskoj pomo6i. lstiie da.ie ne ol\'aranje djeijeg rniia u

rr.r]nu ovc godine neuspjeh.

Bo;idar Skrinjaria. nadelnik: ..To ne o\isi o naioj ili mo]oj nesposobnosli. Hoaemo li mi moti
milijun i dvjcsto tisuia kuna izdvojiti za r|tit? tlkoliko Vijete to odluii. biti ae lo veliki
udarac za naiu opcinu. .la ne lnogu obeiali da ae \rtia biti ohoren 01.[)1.1020. godine. a

ukoliko sc \'ijcinik Banii odludi za ostarku. mi aemo pre.llo2iti drugoga alana sa Iisle."

Martina Popor.iii. r'ijcanica. osuie se na prizianje lnstituta za ja\ne linancije te naglaiara da
to priznanie smatra i uspjehon] nezavisnih ,"ijetnika s obzirom cla je ocjena instilula. kada ie
poieo niihov mandat u opiinskom \,ijeiu, bila jedinica. Na\odi da bi opiina i danas inala
.jcdinicu da nijc bilo njihovih upozorenja na pro\,oalenje naredenog istra.Zi\anja.

Predsjedavajuci jc zakljudio raspraw i dao Prijediog lz\jciaa o radu opainsko-q naaclnika Opainc
Pokupsko za raTdoblie od 01.01.2019. do 30.06.2019. godinc ilakliudak o doloienlu isloga na
glasanie.

/AKLJLIaAKT Sa 6 glasova ,.2a , 2 ..proti\'' i 2 ..suzdrzana" usvden je Priiedlog Iz\.jeiaa o
radu opainskog natclnika Opailre Pokupsko za razdoblje od 01.01.2019. do 10.06.1019. godine i

Zakliuiak o donoscnju isroga.

Ad. 7. Prijedlog Izvje5taja o izvlienju ProraiuDa za rsz/,oblie od 1.1.2019. do 30.06.2p19. i
Zaldjutka o prihYa6anju istoga

Predsj edavajudi je otvorio raspraru.



.losip Marekovia je u imc Odbora za linanciic iznio mislienje odbora. On kao predsjednik
odbora daje pozili\no mislicnjc na naredenu toaku dncvnog reda. dok je .lanica odbora.
Manina Popoviii ostala suzdrTana.

lvlagdalena Jurmanorit, upoznalajc prisutlle sa P jedlogoDr Iz\icstaja o iz,rrienju proraauna za
razdoblicod I 1.2019. do j0.06.2019. i Zakljutkorr o prihraaaniu isto.qa.

N4arlina Popor.iit. viiccnica. istiie da je izvricnjc proniuna u odnosu na godiinji plan
ncrcalno. Realizaciia iznosi 3.f mil. kuna dok.jc plan 22.6 rnil. kuna.
Iznosi sljedeae: ..Po ne znam koji put govorim da jc to problem. Kad poincnro reaho planirati
moTda izbjegnemo bar dio problema koji su nas evo sad i dodekali s tim nesrctnim vrtiaem. U
obrazloZeniu su neke slavke obraTloiene dok po istom principu druge nisu. Mcnc zriml iu
itoie potloieno l(1,1.632.00 kn za komunalne usluge. aktivnosr.ia\'ne povrsine'l Dom kulture
Krpcaallci 75.000-00 kn, poslovni objektil 11.000.00 kr za Dom kulrure Hornja. na ito se
odnosi) Pogrcbni cenlri iostalc usluge 95.000.00 kn. to isto u obrazloicnju nije pojasnieno.
lakoaler u ovom izvrSenju necbstajc izuSenje po stavkama raz\ojnih progmma. Program
razvoja poljoprivrcdc je poraz. ali zato izvrlenje donacija iznosi 11 posto svih rashoda prvog
polugodilta. Zaito nam iznos na kontu 381. .111.571.10 kuna. rashodi prcma ekononlskoj
klasitikaciji i zbrcj po programskoj klasiiikaciji t1e odgovarajul To po\laai iinjcnicu da sri
izrjeitaji nisu uskladcni. ima o razliaiti iznos prihoda u opicnr djelu. u onom po ckonomskoj
klasitikaciji i ononr po programsloj klasiiikaciji. Kako rjerovati ovom iz\jestaju o iz\.rienju
proraiuna? lzrjeSte nije toano. brojaano niie rodno. lz njega se isaitava kako se lrosi. na Sto
se troii i koji su prioritcti u ovoj opaini. Molim odgovor na piranjc o neuskladenosti i
netoanosti izrazenih brojki."

Bo2idar Skrinjarii. naaelnik: ..Ovaj komentar treba uzeti s rezerlorr icr sc \jero.jatno radi o
lehniakim pogreSkama kojcjc lako isprariti. Gospoda Popovaia dohiti ic odgo!ore. na aita\.
niz pitanja kojaje postarila, u pisanom obliku."

Martina Popo\.aia. \'iicinica. u ime Kluba nczavisnih lijeinika: ".Katrio da mi aramo da Iijc to
stvamo tehniaki problcm'l Pozi!am viieinikc da ovak!o izrjesac nc podrzimo. Potrebno ic da
ono bude toino i da inra sastavne dijelove po tomc i izvrsenje po razvoiltom prosralnu."

BoZidar Skrinjarii. nadelnik: ..Gospoda je i sama rekla da nagaria. ali ja nc nagadam nego
l\rdim.la ic to iz\jesae dobro napravljeno. osim elcntualDo mo2da uoaenih tchniikih
pogreSaka kojc ienro ispra\ili. stoga pozivam vije[nike da podrZe ovo izvrSenje i da glasuju
7A,"

Predsjcdavajuii je zakljutio raspravu i dao I,r ijedlog Iz!.ie51aja o izvr ienju Proraiuna za razdoblje
od l.l.:019. do10.06.2019. i Zakljuikao prih!aaaniu isloga na glasanje.

ZAKLJITaAK: Sa 6 glasova ..2a" i ,+ ..proli\.' usvojcn je prijedtog I7\icslaia o izrr.cnlLr
Promiunazarazdobljeodl.l.20l9.doi0.06.20l9.iTakllLraakoprihrataniuisroga.



Ad. 8. Prijedlog l. izmiena i dopuna Programa gradnje objekata i uredaja komunalne
infrastrukturr u Opdini Pokupsko za 2019. godinu

Predsjedavaiuai je otvorio raspravu.

Boiidar Sestak.je u ime Odbora za gospodarcki razvoj. poljodjelstvo. Sumarstvo. \'odoprir,rcdu.
konrunalnc djclatnosti. prostomo uredenje i zaititu okollia Opiinskoga vijcaa Opainc
Pokupsko iznio pozitivno nriiljenic odhora.

Magdalela Jurmanovii, upoznala je prisulne sa ltijedlogom l. irnrjena idopuna Prograna
gradnje objekata i uredaja kornunalne infrastrukture u Opiini Pokupsko 7a 2019. godinu te
amandmanima na na\edeni pri jedlog.

l. Alltandmdn

U prijedlogu L izmjena i dopuna Programa gradnjc objckata i urcdaja komurralnc
inliaslruklLrre u Opiini I'okupsko za 2019. godi u, n lzmiierjeno.j Glavi 2. Opis poslova s

procjenon troskova za gradenje objckata i urcda.ja. tc za nabavu oprcmc u 2019. godini. u
'Loaki Vlll. Parkovi ijavle skulplure dodaie se podloaka 2. tJreclenie srediinjeg parka u
Pokupskom, stavka Posla\ljanje rukoh\a1a u iznosu 10.000.00 kn.

U odnosu na NacIt dokumenla miienjaju se Izvori Opti prihodi i primici u izvornom planu.
te iznose 0.00.
Dodaje se i noriizvor Pomoti u iznosu 20.000,00 kuna-
U skiadu s navedenim izmjenama mijcnjaju sc i svi drugi zavisni zbrojcvi.

2 lmundnton

Ll loaki X. Rckleacijski prostori Eko-etno parko\.i. Podtoaka 2. Eko-erno park..Jezera .

slavke Ptriekliranje. Izgradnja, Nadzor i lmovinsko-pravni odnosi smarljuju se s\.e na 0.00.
l-l\ode se nove stavke lzrada procjcre vrijednosti dnene kuie u izllosu 2.500,00 kn i Otkup
drvene kuie u iznosu 14.000.00 kuna.

Planira se izvor Opti prihodi i primici u iznosu I6.500.00 kuna.
Ll skladu s navedenim iznjenanra mijenjaju se i sr.i drugi zar,isni zbnrjevi.

3. Amdndna0

LI Toaki XI. Zbrinjavanje otpada. star,ka Gcodctski projckt u stlrpcu izvorni plan za 2019.
tr('ha bricari upi.-ni.,,rru. 20 000.00 kunJ i,'.rr\iri fr:,,/n.,.

vlartina Popovait, rijeinica: ..Ovaj plan sc sada, rcbalansom. umanjujc. ali i dal.ic ostajc viic
od 5 mil. kuna u planu. ProSle gociine.je izr.ricnjc or,oga progranra iznosjlo 5,i5.000.00 ku a.

Nlislitc dajc to.joi uvijek realio. da mozemo taj iznos joi uvijek ostvariti do kraja godinc?
I)aklc. upozoravam porovno da ovakav plan ne osigura\a radove na komunalmrj
inliastruktu prema p o tetima optine. l-l ob|azlo2eniu ie navedeno da za zbriniaranie
otpada nijc naprar,l-jena prija\a na natjeaaj. koji su razlozi zasto nisnlo p ja\,ljenil Ova
izmjena plana vcTana 7a liko ctno park Jezera. koja se odnosi na kupoiu drvene kuac i
procjenu vrijednosli te ku6e, ukupni troiak tc akcijc I6.500.00 kuna. a iz plana miicmo ostalc
stavke. izmedu ostalog projektiranje. Nemamo projekt za navedeno. a kupujemo nekretninu.
Opct radimo troiak bcz jasnog plaia i piorileta. Cla\ni projekt groblja u Homji 87.500,00



kuna, taj projekt bi se hebao odnositi na pristupni put, mrtvadnicu i ogradu manjih gabarita,
par desetaka kvadrata. Da li taj projekt stvamo vrijedi 87.500,00 kn?

Bozidar Skinjarii, nadelnik: ,,Sto se tide planiranja sredstav4 vei je nekoliko puta na to bilo
odgovarano i to je jedno vjedito pitanje. Kad se odludujemo na plaairanje $edstava za
pojedine projekte, a nismo sigumi hoiemo li pro6i ili ne, tu se radi o planu gdje se predvida
da bi se moglo dobiti novce za projekte koji su u pripravi. S obzirom da sjednica vijeia dosta
kosta opiinu i da gledamo da ne bude svaki tjedan, vei da bude u zakonskom okviru,
pokusavamo izbjeii te toskove. Pokusavamo realno planirati nase Fojekte i prioritete koje bi
mogli prijaviti na natjedaje. To se ponekad ne dogodi, sredstva koja su siguma ponekad
izmaknu. Sto se tide projekta Jezera, postoji idejni Fojekt koji predvida iskop i produljenje
ribnjaka, koji na sredini ima poluotok, gdje bi se postavila drvena kuia koja bi sluZila za
lokalne udruge, odrZavanje sajmova i okupljanja mjestana te raznih proslava. Sto se tide
goblja Hotnja, mi smo postupke nabave proveli i projekti su gotovi."

Gordana Markuz: ,,Sto se tide projektne dokumentacije mrtvadnice, nadelna konstatacijaje da
ljudi imaju vlastita iskustva iz privatnih projekata koje provode, o tome koliko nesto koSta.
medutim op6ina ne gradi p vatne kuie nego gradi javne objekte i sama dokumentacija se
razlikuje. Za javne objekte pohebne su neke dodatne sastavnice koje ne mogu izraditi sami
arhitekti nego moraju angaZimti dodatne stuinjake i njih platiti i to dodatno koSta. KoSta vise
nego za kakav privatni objekt. Sto se tide konlrctno sludaja mrtvadnice u Hotnji, projekt je
ugovoren prije dvije ili t godine medutim bilo je velikih problema sa ishodenjem
gradevinske dozvole jer je Ured za prostomo uedenje i graditeljstvo trazio visestruke
preinake toga projekta te smo na kaju smo doSli do toga daje projekt razdijeljen. Posebno se

trazi gradevinska dozvola za pdstupni put i ogradu goblja, a posebno za samu zgradu
mrtvadnice. To je zahtijevalo dodatnu preinaku geodetskog, ali i arhitektonskog projekta.
Upravo danas smo poslali postom na ovjeru u katastar taj projekt. Odekujemo da ie ta
dozvola biti napokon izdana u skoro wijeme, u roku mjesec, dva."

Maltina Popovdii, vijeinica: ,,Cospodin nadelnik rekao je da za Eko-etno park Jezera postoji
idejni projekt. Dobro, ali za5to je onda joS uvijek 97.000,00 kn plan za projektiranje?
Zbrinjavanje otpada, zasto se nismo prijavili na natjedaj koji je zatvoren? Nisam dobila
odgovor na taj dio pitanja, pa molim da se to odgovod. Osvrt na twdnju nadelnika da kad se
radi plan, da treba biti malo veii jer se planira cijela godina, pa da bi se mogli pdjavljivati na
natjedaje. Upravo tome sluze ovakvi rebalansi, da moZemo ako nesto dobijemo ubaciti u nai
plan proraduna, dakle mozemo planimti realno, to nije izgovor, a postoje takoder i natjedaji na
koje se moZe prijaviti bez da se ima ta stavka planirana u proradunu za tu godinu, konketno
Javni poziv za dodjelu sredstava programa i projekata za izgradnju i uredenje infrastuktue
rualnih podrudja Zagrebadke Zupanije. Tu se Opiina Pokupsko mogla prijaviti iako projekt
nije planiran u proraiunu za 2019. godinu, a ima takvih i joS. Ovo samo kaZem kao primjer da
ne bi bilo da mi kaiete da nije istina, da takvi natjedaji ne postoje. Dakle moZe se raditi realan
plan, a ukoliko dobijemo sredstva za neki natjeiaj kojima se nismo nadali, uvijek mozemo
imati rebalans proraduna i u\,astiti to u nas plan."

Gordana Markuz: ,,Sto se tide idejnog projekta za Eko-etno park Jezera, vidite i sami da se taj
projekt spominje u naSem prcradunu vei nekoliko godina, mi imamo tu sre6u da narn se
protekom wemena dogode izmjene zakona, tako je bilo i sa ovim Zakonom o gradnji koji se
aratajno izt'r'i1efio. Znadi vi imate Fojektnu dokumentaciju koju ste radili po starom zakonu,



koji je zahtijcvao odredene korakc u ishodenju gmde\irlske dozvole. tada.ic to bio idejni
projekl u skladu sa tadasnjim pravilnicima. on sada posloji kao idejni proiekt i \i moTctc
vidjeli s1o ie invcstitor sebi zanlislio tanlo graditi. meduliln lirj dokumenr ie rrroida trcbati
aZurirati ili ic ga trebati prilagoditi novinr plopisinla da bi se mogla pokrcnuti zakonom
propisana proccdura za ishodenje akata o gradnji. Znaai koikretno ideini projekt.jc moeao i
temeljem prijainjih zakona sluziti nam santo za ishodede lokacijske dozrole. a za ishodenjc
akta o gradnji. kako se god on z!ao. ricicnje o gradltji. gradevinske dozvole ili kako su \'ci
bili termini u ranijim zakonima. za svc to jc ipali tlebalo napra\ili iradLr glar.noga proickta
sukladno vaiciim propisima. Znaai postoic razliaite uste projekhih dokumenlacija koic
oldje sre zovcmo.jcdnom ijeaiu projcktilanjc u naiirn lllanskim dokunlenrima. iru sc tict
natjeaaja o odrivom gospodarenju otpadom ili cdukacjjama za gospodarenjem olpadom. ako
se ja dobro sieaam taj natjedaj joi ur,ijek trajc do kraja programskog razdoblja. ali ie
obllsta\ljer1 zbog relikog bro.ja prijara i obiano u tak\.im natjciajima piie na ueb stranicama
dajc natjeiaj obusla\lien i da ae se ot\orili nakon Sto ugovorno tijelo odradi odreclcni broj
priiava i dodijeli sredstva. Sam ovaj proiekt je bio osmiiljen rako da se mi nr tui n.rricca-l
nismo mogli jar.iti sami. jer.je tu bilo polrcbno cducirati aini mi se 1500 ili j000 korisnika
od\oza klnnunalnog otpada na podruaju naic opiine. a mi smo mogli pokriti otprilikc trecinu
k\,ote koja se lra7ila u prijavi na natieaaj. Zbog toga su bili tu pledstarnici op.ina Lckcnik.
Kravarsko i Pisarovina. koje su trebale biti ukljuiene u projekt. Jednosta\.no sc tchniiki nije
uspjelo pri\ufili .\r rrrnrr'/.dinu'n rL,k r."

Prcdsjcdavajuii je zakljuiio raspravu i dao Prijedlog I. izmjcna i dopuna Plograma gradnje
obickata iuredaja komunalnc infrastruklLrre u Opiini Pokupsko za 2019. godinu na glasanje.

I.AKLJUaAK: Se 6 glasova ..za i 'l ..proti\.' uslojcn jc Prijedlog L izmjena i ckrpuna
Programa gradnje objckata iurealaja komunalne intiastruktnre u Optini Pokupsko za 2019.
godinu.

Ad.9. Pri.iedlog I. izmjena i dopuna Programa odr;avan.ia komunalne inliastrukturc na
podruiju Opdine Pokupsko za 2019. godinu

Predsjedar,ajuii je otr orio raspravLr.

Bo2ida Sestak .ic u ime Odbora za gospodarski razvoj. poljodjelstvo. Sumarstvo.
vodopri\redu. konrunaine djelatnosti. prostorno uredenie i zastitlr okoliSa i7ni,) loTiTi\no
rriiljenje odbora.

IVlasdalcna .lurrt,tanovit, upoznala jc pdsulne sa Prijeclkrgom L izmjcna i dopuna Programa
odrza\anja komunalne iniiastrukturc na podrudju Optine Pokupsko za 2019. godinu.

IVlarlina Popo\,aia. \.iieanica:..Kratki osvn. nasta!ak ne dosadaSnjc komentare. Kako \idite i

sanri, puno obeianja malo rcalizacije. rado,"i po\.eaanja odrTa\.ania opcinskih cesta obeilvaju
sc vec godinama. 1\\a kraju 201 7. rcallzacija je isto bila nula. sada ae ponovno biti lcalizacija
nula. prijava na natjeaaj nije proSla. Pona\,ljam. nenlojte \jerovali s\im obcaanjima i

pokuiaitc ito vise uljecali da se proraiun rcalno planira. pa se mo;da onda ineke ideje i

prioritcti svakog old-je prisutnor isvakog stanovnika Opiinc Pokupsko potru realizirali."

Prcdsjcdavajuii je zakljuiio rasprar.u i dao Prijcdlog I. iznrjcna i dopuna Plogrrnla odr2a\ ania
komunalne inliastruklure na podruaju Opcinc Pokupsko za 2019. godinlr na glasr,\ nj(.



ZAKIJUaAK: Sa 6 glasova,,2a", 3 ,,protiv" i 1 ,,suzdrZan" usvojenje Prijedlog I. izmjena i
dopuna Programa odriavanja komunalne infiastrukture na podrudju Op6ine pokupsko za
2019. godinu.

Ad. 10. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa potpora poljopriyredi na podruiju
Opdine Pokupsko za 2019. godinu

Predsj edavaj uii je otvorio rasprar,u.

Bo2idar Scstak je u ime Odbora za gospodalski razroj. poljodjelstvo, Sumarstlo"
vodopri\.redu. komunalne djelatnosti. prostorno urcdcnje i zaStitu okoliia izmo pozitir no
miiljenje odbora.

Magclalcna Jumanovia. upoznala je prisutne sa Prijedlogonr l. izmjenama i dopunama
Programa potpora poljoprir.rcdi na podluiju Op6inc Pokupsko za 2019. godinu_

lllartina Popo\,aia. vi.jeinica: ..Eto..joi jedan program gdjc se \.ide prioritctj opiine, izvrienic
proraiuna. polugodii jeg. 14.350.00 kn. Planiramo. dodajemo za jeclnu od glavnih sta\ki
razvoja poljoprirredc u Opiini Pokupsko ponorno studijrl izvodlji\osti uzgoja aromarianog
bilja u iznosu od 69.000,00 kn. projekt koji ponovno rcciklir.amo. Vec je bio prijainje godine
u proraaunu. pa smo ga izbacili. paje bio polpisan ugovor sa tadainjim konzullankrm opcinc
na 100.000.00 kn. pa.ie nesto kao zapoaelo. pa nije. pa je izvricno" pa nije izvrieno. tako
puno pridc oko tog uzgoia aromalidnog bilia. Dajem ram na razmiiljanje o prioritetima
op.:in. : raur,.jr. puli,'prirrcdc t. opcinr.'

Prcdsjedalajuti je zakljudio laspravu i dao Prijedlog L iznrjena i dopuna Progranra potpora
poljoprivredi na podruiiu Opaine Pokupsko za 2019. godinu na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 6 glasor,a ..za i 'l ..prori\-' usvojen je Priiedlog L izmjena i dopuna
Programa potpom poljoprivrcdi na podruiju Opdinc Pokupsko za 20 i9. godinu.

Ad. 11. Pri.iedlog l. izmjcna i dopuna Programa utroika sredstava Sumskog doprinosa
za 2019. godinu

Predsiedavajuaije olro o raspravu.

Boiidar Sestak jc u ime Odbora za gospoclarski razvoj. poljod.jclsho. iumarstvo.
lodopri\redu. komunalne djelarnosti. proslorno uredcnje i zaalitu okoliSa iznru pozirirno
lnilljenje o.lbora.

Nlagdalena Jurmarolii. upoznalaje pisutne sa Priicdlogom l. izmjena idopLrnl Progr.rnra
utroska srcdsta\a iumskog doprinosa za 20i9. godinu.



Predsjedar.ajuii je z.Lkljutio raspra\.u i dao Prijediog L izrnjena i dopLrna Plogmn'ra utroika
sredstava sunlskog doprinosa za 2019. godinu na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 6 glaso\a ..za' i 4 ..suzdr2ana Lrsrojenje Plijedlog l. iznjena i dopuna
Prograna Lrtroika sredstava Sumskog cloprinosa za 2019. godinu.

Ad. 12, Prijcdlog I. izmjcna i dopuna Programa jalnih potrcha u kulturi Opdine
Pokupsko za 2019, godinu

Prcdsjcdavaluai.jc otvorlo raspmvu.

\'{irko Banii.jc u imc Odbola za druincnc d.jclatnosti. socijalnu skrb i nrjesnu samoupraru
iznio pozitivno lniilienje odbora.

Magdalena Junnanorii. upoznala.je prisutne sa Prijecllogom l. izmjena i rlopuna Progranra
ja\ iih potreba u kullLrri Opline Pokupsko za 2019- goclinu-

Predsjedarajuii .ie zakljuiio rasprau i dao Prijcdlog L izmjena i dopuna Programa javnih
potreba u kulturi Opiine Pokupsko za 2019. godinu na glasanie.

ZAKLJI-IaAK: Sa l0 glasova ..2a" usvojcn jc Plijcdlog I- izmiena i dopuna Programa javnih
potreba u kulturi Opainc Pokupsko za 2019. godinu.

Ad. 13. Prijcdlog l. izmjcnn i dopuna Programa .iarnih potrcba u socijalnoj skrbi
Opdine Pokupsko za 2019. godinu

Preds jedava juii je otvorio raspravu.

Mirko Banii.je u imc Odbora za druitvene djelatnosti. socijahLr skrb i mjestu samoupravu
iznio pozitir,no miiljcnjc odbora

Nlagdalena Jurmanovic. upoznalaje prisutne sa P{jedlog l. izmjena i dopuna Programaiavnih
polreba Lr socijalnoj skrbi Opiine Pokupsko 7a 2019. godinu.

Nlaftina Popo\.aia. \'ijcanica: ..Na sjednici broj 12. uplosincu20l8. godine, nam je reaeno da
za Pomoa u kuii imamo 25 korisnika, da Zagrebaaka Zupanija linancira Pomoa u kLrai sa

iznosom od 300.00 kn po korisnlku. a Opiina Pokupsko sa iznosom od 50.00 kn. Sto je
350.00 kn x 25 korisnika. na mjcscinoj mzini 8.7-s0.00 kn x .1 rnjeseca do kraja godine. preko
30.000,00 kn. a rni smo sta\.ku snranjili na 22.000.00 kn. Koji je mzlog? lmamo manje
korisnika.) Potpora za no\()ro.lenu djecu. srnanjujcmo tu sta\ku na7alost. \'rtia nc otva1.anlo.
Nikako da podignemo lLr polporu za no\'oroalcnu diccu. Planirana slcdsiva su narn s,,c nran]e.
ta potpora jc isto tako mala u odnosu koliko bi po mom skronlnom misljenju ipak mogla biti.
Scst nriliona kuna ipak. koliko god mi iIi ri priiaii da je malo. nije malo. Molim odgo\.or za
Pomoi u kuci-"



Cordana Markuz: ..Znaai matemalika slinla. Lr programu se msporedLlju samo sredsl\a iz
izrora opii prihodi i plimitci. a u izr,ore pomoti je Lr\riteno naralno onih 300.00 kn. Old.je
znaii samo se raauna orrih 50.00 kn koji sLr osigulani iz opiih plihoda i primitaka opiinskog
proraauna.''

Prcdsjcdavajudi jc zakljudio mspravu i dao Prijcdlog l. izmjcna i dopura Programa javrih
potrcba u socijalnoj skrbi Opcinc Pokupsko za 20I9- godinu glasanjc.

ZAKLJI,aAK: Sa 7 glasova..za ii..suzdriana'' usvrlenje Prijedkrg L izmjena idopuna
Programa jarnih polreba u soci.jalnoi sklbi Optine Pokupsko za 2019. godinu.

Ad. 1.1. Priiedlog I. izmjena i dopuna I'rograma javnih potreha u Skolshu Opdine
Pokupsko za 2019. godinu

Predsiedava juti ie otvorio raspralu.

Milko Banic.jc u ime L)dbora za dluit\ene djelalnosli. socijalnu skrb i mjestu samouplavu
iznio pozitir,no miiljcnjc odbora

Magdalena Jurmanor.ic. upoznala jc prisutnc sa Prljedlogom l. izmjena i dopuna Ploglama
jamih potreba u ikolst\ u Opainc Pokupsko za 2019. godinu.

N.Iarlina Popoviii. rijeinica: ..S obzirom da o\,a toaka dolazi prije loake o \r'tiau. moram opet
reagirati. Ovdjc sc planira 120.000.00 kn za sul-rnanciranje polazika \ iaa izvan podruija
Opiine Pokupsko. 120.000.00 kn,:1o kraja godine za 4 mjeseca je ma1o. odnosnu iznus \c
kojim se sufinancira polazak djccc u vrlia iz\,an Opiine Pokupsko sa 500,00 kn po djelelu je
kap u moru u oclnosu na ukupni tloSak koji rodjtclji imaju. Iroiak \.rtiia iz\an Opaine
Pokupsko koila 2.i)00.00 2.500.00 lor. Pa sada ako vi nekome date 500.00 Ln Lru t:j iznos
jeste li mu pomogli? Niste. to nijc nikakvo rjcicnjc. I10.000.00 kn, kako smo uopie dolli do
1og iznosa? I na tcmcliu kojcu broja djccc? Lako .je liapraviti izndun. 120.000.00 kn.
mjeseino je i0.000.00 kn. ako jc to 500.00 kn. to sc tinancira 60 djece. Da 1i ima 60 djece
koja bi koristila ovu nrjcru? Ima li ih lrlanjc'l Koji.jc broi djcce') Da se ne di2em ponovno s

obzirom da mi nitko nc Tcli odgovoriti. Ako jc taj jznos 30 djece ili manje onda i ovaj
planirani iznos lnoic tlnancirati polazak djcce u lrlia sa 1.000.00 kn. lnaie ovih 120.000.00
kn.je sramotno prcmalo. Imamo i morcmo viSc sipumo.''

lral iunovit. rijetnik: ..Raspravljamo o toici donacijc o ikoli. osvrnuti iu se najedan ruZni
clogadaj orog ljeta. NaSa ikola je dobila donaciju eiektronske opremc (korrpjutora. ploda i
svcea) izvrscna je provala. PrLno je togi unilleno. \e znanl da li netko ima od \ as kontakte sa
ikolom u kaklomjc staniu sad ta oprema da lije to upotreblii!1r ili niie. ll iavnosti sc po.jalila
intbrmacija daje Steta 50.000.00 kl1. \Iislim da 1u opaina moze intcrlenirati da sc to usfosli\ i

u prr.obitno stanjc i da djeca krenu u lkolsku godinu sa lirn prograrnorr kako.je bilo planirano.
Ja re znam. mozdaje to vraceno lutrag..je li nelko u konlaktu sa Skolom i ima li infdrmaciju u
k.r1<.n 

-< .trnju tioprenrr.ada. Hr.rlu."

Cordana \larkuz: ..Evo ja mo!:u odgovorili samo na ovo pilanje o ldiau. o iznosu- I)a" taj
iznosje u ovom lrenulkLr joS urijek nedeliniran. On se ne poklapa zaista sa hroicm djccc i

onim predloZenim iznosorn u odluci. medulim u trenulku samog slaeanja frogrrnra i



proraiuna niie bilo niti poznalo kako ic biti rijeieno 1o pitanjc rnica, ostavijen je ,rruj izn,,s
na lenleliu kako jc bilo sulinanciranjc dok su djeca iila ovdic u \tjc. Po torn umnosku ic
oslao tai iznos. po planu od razdohlia kadje radio \ ia ovdje-'

Bozidar Skriniarii. ruielnik: ..Pitala jc Manina koliko ima diccc'l 1,na oko 120 djece. inaie
potencijalnih za vrtii. neki odlazc u Vcliku Coricu. neki u Pisaror,inu. Oni su obuhra.eni
nasom anketom. Anketa je pokazala da oko 35 djece bi potencijalno mogli biti u na3em vrtiiu.
Problenr .je naia dislociranost. Mi smo svi na jednoj srrani i 2climo napraviti ilo je bolje
mogute. Boiim sc da neie biti ni trccina iskoriiteno Lih novaca. Doii cc lrijeme kad terno
razgovarati. kad te o morati odrijciiti kesu lezano za \'flia. l\lorati acmo se sa tim uh\ati1i Lr

koStac. onda ie biti rezanja na src st(ane. \4edu1im i ja mislirr dajc bolje ne ast'altinti j eclnu
cestu ncgo nc jmati rrtii. \lislim da.jc bolje ulozili u diecu i vrlia pa s. i sla2cnl sa o\unl
iiicijati\(nn- Imam infolmaciju iz ikolc da su raaunala rratena. prclna rijciitra ra\naleljice.
razsovarali tu sa niom u vezi inicijatire iridjcti iemo kakojoj mo2emo ponroci. S\,e zahtjere
koic.ic opaina dobila od stlane ikole. sve smo ispurlli.'.

I'redsjcdavajuii je zakljudio mspra\u idao Prijcdlog t. izmjena iclopuna Programa ja\,nih
potrcba u Skolstvu Opiinc Poknpsko za 2019. godinu nc glasaije.

ZAKLJUiIAK: Sa 7 slasova..2a" i I ..suzdrzana'usvojen.je Prijedlou L izl1jena i dopuna
Programajavnih potrcba u Skolstl u Opcinc Pokupsko za 2019. godinu.

Ad. 15. l'rijedlog I. izmjena i dopuna Proraiuna (Jpdine Pokupsko za 2019. godinu

.losip Nlarekovii jc u ime Oclhora za tinancije iznio miiljcnje odbora. On kao prcdsjcdnik
odbon daje pozitivno miSljenje na navcdenu toaku dnevnog rcda. dok je tlanica odbora.
Nlarlina Popo\.aic ostala suzdrzana.

Magdalena Jurmanorii. upoznala jc prisutrre sa Prijedlogom L izmjena i dopuna Proraiuna
Opiine Pokupsko za 2019. godinu. tc sa anlandmanima na prcdmetnu toakLl dnevnog rcda.

AMANDIIANI

na prijedlog l. izmjcna i dopuna Proratuna Optine l,okupsko za 2019. godinu

LJ Razdjelu 001 Jediist\eni upravni odjel. Program 01,11 OdrZaranje komunalnc
lnliaslrukture. Aktl\11ost r\00I:116.laYna ras\jera Izvor 1.1. Opii prihodi iprimrcr
Konlo i23 Rashodi za usluge rniicnja se i iznosi 160.0(10.00 kuna.
ll skladlr s navcderom izmjcnon mijenjaju se isvi za\.isni zbrojeri u tabliinom i
tckstualnorn diiclu L lzmjena i dopuna Proratuna Opaine Pokupsko za 2019. godinu.

ll Razdjelu 001 .lcclinst\eni uprar,ni odjel- Progranr 01,i1 Jarni objekti. Aktirnost
A0001512 Rekonstrukcija dieilcg \r'tiia dodaie sc novi lzror,1.l.I,rihodi za posebne
namjene Konto J23 Rashocli za usluge u iarosu 2t).000.00 kuru.
tJ skladu s na\.cdcnom izmjenom rrijenjaju se isvi zar'lsni zbrojeri u tabliahom i
tekstualnonl dijelu l. Izmiena idopuna Proraduna C)piine Pokupsko 7a 2019. godinu.



U Razdjelu 001 Jedinstveni upravni odjel, Program 0151 Jawf objekti, Aktivnost
40001525 Dom kultue Auguitanovec dopunjuje se naziv tako da se na dosada5nji

dodaje,,(Sportski centar Auguitanovec)".

L Razdjelu 001 Jedinsl\eni upravni odjel- Program 0l5l Ja\ni objekli. Akli\nost
,\0001526 Donr kulture Lukinit Brdo Izror l.l.Opii prihodi i primici Konto 323

Rashodi za usluge pove[ara se za 9.000.00 kuna.

L skladu s navedenon izmjenorn rnijenjaju se i svi zalisni zbrojevi u ublianonl i
tckstualnom dljelu 1. lzn'rjena i dopuna Proraduna Opiine Pokupsko za 2019. godinu.

t,l Razdjelu 001 Jeclinstveni upravni odjel. Program 0lTl Izgradnja kornuralnc
int'rastrukturc. Kapitalni projckt K001701 SLLm,ke eeste lz\or -5.1. PtrmtrcL Ktrnto 421
(iracloinski ohjckti smanjujc se ilzoosi 1.659.000.00 kuna.
U skladu s naledenom izmjcnom mi]cnjaju sc lsli zavisni zbrojeli u labliinum i
tekstualnom dijelu 1. Izmjena i dopuna Proraiuna Opiinc Pokupsko za 2019. godinu.

(l Razdjclu 001 .lcdinst\eni r.rpravni odjel. Program 016i Program poticmj.:i
poduzetniitva. Aktilnosl A001619 Sabimo logistitki cenlar lz\1)r l.l- Opci prihodi i

primici Konto.l22 Postoienja ioprema iznosi 14.000.00 kuna-

tJ skladu s navedenom iznrjenom mijenjaju sc i s\.i zavisni zbrojcvi u tabliinom i
tekstualnom dijelu 1. Izmiena i dopuna Proraiuna Opcinc Pokupsko za 2019. godinu.

tJ Razdjelu 001 Jedinstreni upraui odjel. Program 0171 Izgradnja komunalne
infiasirukture. Kapitalni projckt K001708 Parkovi i.jalnc skulpturc. dodaje se lori
lzlor I .1 . Opii prihodi i primici. ,121 Gradevinski objeLti 10.000.00.
[I sklaclu s navcdcnom izrnjcnorr mijenjaju se i s\.i za\ is11i zbroje\i u labliinum i
lekstualnom diiclu L lzmjcna i dopuna Proraauna Opiine Pokupsko za 2019. godinu.

[-I Razdielu 001 .ledinstvcni upravni odjcl. Program 0171 lzgradnja komunalne
infrastrukture. Kapitalnl plojekt K001710 Rekreacijski prostori - eko-etno parko\.i.

Iz\or1.1.Opaip hodi i primici. 421 Graclerinski objekti mijcnjasc iiznosi 16.500.00
kn.

. tl Razdjelu 001 Jedinstr.eni uprarni odjel. Prograrn l)151 Jar.ni objckti. Aktivnost
A0001512 Rekonstmkcija djeijeg vniia Izxrr 1.1. Opti prihodi iprimici. Konto 323
Rashodi za usluge iziosi -s0.000,00 kuna. a dodaie se i novi Izror,l.l.Prihodi za

foscbnc namicnc Konto 321 Rashodi za usluge u iznosu 19.,100-00 kuna. a
I-l skladu s navcdcnom izmjcnom mijerlaju se i s\i za\isni zbrojevi u tabliinom i

tekstualnom dijclu L Izmj cna i dopuna Proraauna Optine Pokupsko za 201 9. godinu.

Mafiina Popovdid, vije6nica: ,,Rebalans proraduna, sa 22.000.058,00 kn, na 17.900.000,00 kn
smanjujemo 20yo plan, pono\,no naglaBavam, rcallzacija proile godine i pretprosle oko
6.000.000,00 kn, na pvom polugodistu smo realizimli 3.000.000,00 kn, do 18 nam fali joi 15

do kaja godine, toliko o realnosti planiranja. Ali Sto je jo5 poraznije smanjujemo iznose za
novoroalenu djecu, smanjujemo subvencije za poljopdvredu, iznose za vodovod, za
oddavarje cesta. Dodajemo neke nove aktivnosti bez da smo to prcthodno mspravili na



sjednici koji su prioriteti naieg razvoja opiine. Nove aktiwosti medu ostalom Branjugova
ruta, Ljeto u Pokupskom, Wifi for EU u iznosu preko 200.000,00 kn, poveiavamo iznose za
groblja i mrtvadnice, povedavamo iznose za neke domove kulture, te izlose pove6avamo ne iz
iznosa pomoii nego iz izvora opiih prihoda, znadi iz nasih vlastitih izvora, Nadelnik je na
prethodnoj todki rekao da bi bio sretniji da se otvo wtii nego da se neka cesta asfaltim, a mi
ovdje ulazemo u objekte, pono\.no ne u ljude. Da sve to nama treba, ali sukladno prioritetima
opdine o kojima naza.lost ne raspravljamo. KaZe naaelnik, bile bi naie sjednice preskupe,
moZemo mi sazvati tematsku sjednicu, pa tko Zeli neka se odazove, da se raspravi bez
naknade za rad za redolnu sjednicu Op6inskog vije6a, mislim da bi bilo zainteresiranih.
Vidite iz ovih stvari gdje se poveiavaju iznosi, gdje se smanjuju, da se ipak moZe. U ovom
rebalansu proraduna nedostaje razvojni program i rebalans po razvojnom programu tako da
apeliram na struine sluibe da se izraduju svi programi koji se moraju izradivati i za donoienje
redovnog proraduna tako onda i za izmjer,e i dopune. Nastavno na ovaj moj os!1t i sve
prethodne todke gdje je bilo rijedi o programima rebalansa proraduna, bez obzira Sto ste
podrZali svaki od tih programa,.ja vas pozivam da ne podriite ovakav proradun, to je jedini
nadin kako mozete utjecati i ,,prisiliti" one koji odluduju da se stvari realiziraju drugadije i da
izmijenimo rebalans proraduna i planiramo sredstva za vrtii u veiem iznosu ili r-r najmanju
ruku za sufinanciranje polunika vrtiia izvan Op6ine Pokupsko. Nije sve propalo, moZemo
utjecati. Trebali smo prije, ali dobro bolje ikad nego nikad."

Bozidar Skinjad6, nadelnik: ,,Zahvaljujem gospodi Popovdi6 na izlaganju. Mogao bih i ja
nabrajati isto odredeni broj stavki iz naiega proraduna koje bi trebalo brisati i preusmjeriti na
neke druge stavke. Ali bih samo podsjetio da na takav nadin ne radimo, mi radimo na nadin da
isplaniramo da realiziramo sve ono Sto si damo za zadatak. Moja procjenaje, moja tvrdnjaje,
da uspjeino zavrsavamo svoje projekte, budite uvjereni da 6emo mi i ovaj projekt uspjesno
zavrsiti. I da 6u imati dast pozvati vas na otvorenje vdia, ali to je stvar dobre pripremljenosti.
Redeno nam je da se priprema i natjedaj u ministarstru, sudjelujem na tim razgovorima
vezanim za vrti6 na nivou drzave i svjesni smo toga da moramo vdi6 otvo ti. Ja ne Zelim
konflikt, Zelim rje5avanje problema, bilo daje to cesta, bilo daje to wti6 i ako netko ulaZe u
Ijude to smo mi. Kad kaZem mi onda govorim o klubu HDZ-a i Hrvatskoj demokratskoj
zajednici koja je do sada na osnour svoje politike i prijedloga i realizacije dobila uvjerljivo
sve izbore, da Ii ie to biti ubudu6e ili ne6e biti, iivi bili pa vidjeli, ali u svakom sludajuja kao
nadelnik i kao predsjednik HDZ-a potpisujem tu politiku i smatram daje najbolj4 ne6u rcii
da ne uvaZavarno miSljenje oporbe, uva:avamo miiljenje oporbe i stvamo tudimo se

suradivati sa vama. To 6e biti i ubudu6e, ali 6emo sigumo mi odluditi na koji nadin 6emo
projekt realizirati. I6i gtlom u jagode i ovako ad hoc za govomicom, preusmjeravati neke
novce potencijalne za vrtii ili za neSto trede, mislim da je to jako neozbiljno. Ako se

odludimo, a to je ve6 odluka pala da iemo za vrtii utrositi vedi dio proradrmskih sredstava
ukoliko neie doii do onih iz nekakvog fonda ili iz ministarstva mi iemo to sigumo napraviti
to nije uop6e spomo. Ako pogledamo brigu o djeci, ljudima koji su jos radno sposobni i
onima koji su umirovljeni mislim da smo tu daleko naprijed od mnogih opiina u RH i dobro
trosimo i ulazemo novac na dobrobit tih ljudi. Mi nismo smanjili naknadu od 2.000,00 kn za
djecu, mi sigumo ho6emo povedati taj iznos. Pokusati utjecati na odredena miSljenja i
razmiSljanja na ovakav politikanski nadinje jako neozbiljno, mi to ne prihvadamo iako se gda.
Popovdi6 trudila na neki nadin da skene pozomost nekih od nas na to da treba izazvati kizu,
ne izglasati rebalans proraduna, to je na vaioj savjesti, ako ne glasujete za rebalans prorirduna
znaii da ste protiv rebalansa ili ste moida suzdrZani, ali onda ste protiv mnogih projekata.
Vama na odgovornost, prema tome ja vas pozivam da podrZite ovaj rebalans i u duhu
demokacije, zajednidkih intercsa, na taj nadin pokaZite da Zelimo dje5iti problem. Bavimo se
kitikama bavimo se prigovorima, bavimo se skretanjem pozomosti, ali kao ito vidite mi



uvaTa\.amo vaia razmiiljanja imi ih primjenjujemo. ali iemo ipak mi preuzeti o.lgo\1)rnost za

roclenje politike na podruiju Optine Pokupsko.''

Nlanina Poportii. r ijetnica: ..Or o je u najmanjLr ruku !ise politikanski gor or ncgo s\ ir mu-jr
misljenja iprimjedbe na prelhodne toake gdje govoliu u brojkalna i realizircijirma. nikakvim
politiknma obeianjirna i slidno. lnaie poiitika HDZ-a kaZctc uspjcino izvr(avatc svc planolc
i proj ekte.. . da 1,1'llo realizacija plana, ako je to usp.jcino. . . 1,10/o nijc prolazna ocjcna. Ncacmo
o polilici. to ri.je ni vrijeme ni m.jesto. lzazivanic nckc krizc nc donoSenja rcbalansa nije toina
nrdnja. imamo proraaur po kojcm radimo. 31.05. proila sjcdnica gdje .je bila riiei o vrriiu
smo svi se sloiili i podrTali inicijativu da sc vrlia ot\ori 0l-09 i da optina iznadc sredstva od
,100.000.00 kn" kad su objavljcni rratcriiali. programi za rcbalans proraiuna. u najrnanju ruku.
joi i or,a odluka o sufinanciranju vrtiia. cla bikr je ono napokon rebalan\ nrr,r.iiunil
osigura\aju se [ovci za \rlit. otlaramo \rlia. a kad ono hl,Ldan tus. \''jerujte mi od subote Lad
sarn primila matcrijalc do danas. najradijc bih se naplakala kad vidirr da to nije realizirano, a

Slo smo dogo\lrili i svi podr2ali da iemo rcalizirati. da sc to nijc moglo naprar,iti. rri.jc istinc
Ja ovdje danas ne pozi\'am na nikakar, bunt nikoga. niti krizu \lasti. ne bi sc niita dogodilo.
ncgo bi sc planovi poaeli raditi odgo!omije. Nemojle plasili rijeinike da izaziramo politiikc
krizc kad to nijc istina."

BoTidar Skrinjadc. nadclnikr ..Mi inramo projekte koji su gotovi l..oji imaju sve akte za prijaru
na odrcdcnc fbndor,c, mcdutim ako se to t'te realizira nije to na3a krirnja. I Sto ako smo nli
planirali malo viSc ncgo ito jc bilo realiziralo'l A puro puta smo imali sluiaj da smo uislinu
planirali. prctpostavili i ito smo mogli pri-javiti plijar.ili smo. Pozivam sre ras rijeinike. a

nikoga nc plaiim da glasujte za ovaj rebalans..'

N,lilan Antolovii. r'ijcinik: ..Da. ovo.je bilo od strane nadelnika politkanstvo. On kaZe da
gorrrrnica nijc micsto gdjc ic sc ieiavati ti problemi ako sam dobro shvatio. Cospodin
N,Iirko. moram ga prozr:ati, na proiloj sjcd0ici na aktualnom satu posta\io je pita{e koje
posta\lja vci niz godina rezaro za vrtii. e pa da in]a tvrstu rijei i da je rekao ranije da ie
izaii iz rijeia ukoliko vrtii ne bude ot\oren i da sLr 10 napralili i ostali rijeinici r.rtil bi bio
ot\,oren. Da se ne moZe otvoriti, to nitko od vas 1Lr sigurno ne \jeruje, \'nia se mr,ldr,,)t\,)riri
do novc godine. sa naSim sredstvima ko.ja idu na razliaiie naiine gdje ne bi lrebala i uopae
ncma dilerrc da sc nije mogao otloiiti. Uopie nije trebalo biti sumnje da li te se otvarati ili
ne. trcbao sc otvoriti i srcdstva bi sc naila" o\.ako jc to liita. toliko o uspjesima. To je bio
jedan od prioriteta optine sigurno. ito nijc ostlareno. prioritet je ona ruicr,na kuca koja ic sc

kupili i lako dalie.'

Nlirko Banit, \ijeinik: ..Poilolani kolega. cijenim vaSe izjare ali neke i ne..ia hrabrost imam
uvijek. odnsuo sam iovjek i kad donesem odluku. Ja sam polencirao na svakoj siednici taj
\tii. nikome viSe nego meni ne bi bilo drago da je bio ot\lren 0l .09.. prema k)m( s.inr s\ r)iu
odluku donio pod nidijom prisilom. Biio je tu zdia\ih rijeai o proraaunu bilo jc tu programa
kojc sc l-cbalo srezati. Na primjer za bus smo glasali za 5 1judi. a ovclje za 25 nc moTcmo
izvrsiti program. tu se ne s1a2em. da je ne znarr tko na vlasti ili da je nc znam tko proprant
snaao ako se greska lade i ako se ne rnoze popravili. uvijek se nroie ncit'r popr.rr iti i

doraditi. Ovo narn je bolna lotka i kad nju rijeSimo ima njih joi nije sanro ovajedina. pa
prema tome ja sam sa le stranejako osjetajan da nismo nogli mi lo rijesiti. '

Bozidar Skrinjaria- naaelnik: ..Htio bih sanlo prisjelili ras s\,e skupa na taj zakljuiak. dakle
ri-je bio zakljuiak opiiiskog vijeta da ae se \flit ot\oriti 01.09 nego je reieno ukoliko ic sc
laspisati natjeiaj i uz pomot minislarslva gledati iemo da se ()1\ori poaetkom \.I1iikc godinc.
tako da st(rim iza loga 10070.'



lvan Cunorii. lijeinik: ..Nisi u praru. bai smo sc sloTili sa tim svi zaicdno da ako nc budc
01.09. reaenoje bolie da nas nema kao vijcia. mi smo sc svi sa tim sloTili na kralu. '

Predsjedavajuii jc zakl.juiio raspravu i dao Prijedlog L izmjena i dopuna Ploraauna Opiine
Pokupsko za 2019. godinu na glasanje.

IAKLJU(AK: Sa 6 glasoYa -.za'' i 4..proli\' us\ojen je P jedlog L izmjena i dopuna
Proraduna Opiinc Pokupsko za 2019. godinu.

Ad. 16. Prijedlog Odluke o sufinanciranju smjeitaja djece s podruiia Optine Pokupsko
u djcajim Irtidima izran podrui.ia Opdine Pokupsko

Josip Marckovii.jc u jmc Odbora za financiie iznio miiljenje odbora. On kao predsjednik
odbora daje pozitivno miiljenje na ia\edenu loaku dnevnog reda. dok je alanica odbora.
\lanina Popo\'aia ostala suzdrZana.

r\ndrea Martino\ia. upoznala jc prisutne sa Prijedlogom OdlLrke o surllnanciranju smjeStaia
djece s podruaja Opaine Pokupsko u djcijim vrlliirra izlan podruija Opcinc Pokupsko.

\4artina Popovait. \iieinica. u imc Kluba nczalisnih zastupnikatraTi stanku od 10 Jninuta.

Stanka od 10 minuta.

\{aftina Popo\'aia. rijetnica: ..Nebnrjeno puta ponovljcno danas, goruii problcm. o\,a odluka
koju danas donosirno je poloviino rjeienje. naialost i sa ovom odlukom sc kasni. opcina
ncma rjcSenje v ita godinama vet. nrogli snro i prijc ncito sliano donijcti i pomoii
roditcljlma sa tim probleirorn. Sukladno broiu djece koji su zaintercsirani. 35 djccc kao ito jc
pokazalo nckakro istrazir anje, 500.00 kn u o.lnosu na ekonomsku cijcnu nijc bai ciclo\ito i

dobro rjcscnjc jer za loditelje lo ie i dalie preskupo plaaanic \'l1iaa iz d;cpa roditclja.
Isplanirali smo I20.000.00 kn do kraja godine. \4o2emo do kraia godine rcbalansinra dodatno
i poveaati te nastalno na to predlazern amanLlman u inre Kluba nezalisnih vijecnika cla sc
ilanak koji govori o iznosu izmjeni na naiin da se 500,00 kn zarrjeni sa iznosom od 1000.00
kn. jer r-aiunica kaTc da uz ovaj plan. uz 35 djece inramo doroljno sredstava. a u najmrnju
ruku. ako ae hiti potrcbno rcbalansoln aemo dodati dodatna sredsha ako nam zatreba.
1000.0t) knje vei malo cjclovitilc rjcicnje koje ie..ja \jeruje . \ise ponloai u rjeSavanju rog
problema nego !1o je predlo2eno. Ima.ioS.jcdna problcmatika u ovoj odluci. to je alanak 6..
kojim jc prcdlidcno stupanje na siagu 8 dana od dana obiave u glasniku Zagrebaikc Zupanije.
Zasto ne od dana donoicnjal Kao Sto snlo rekli nN predlodnoj sjednici procjena je bila
,100.000.00 kn. o2emo raaunati od 01.01 na sredstva ministaNt\a ldalje osrajel]r kod
miiljcnja da smo to mogli rijeSiti na naain da vrtic t'urrkcionira u opiinskom rezimu. ali ajmo
ooda u najmanju ruku kad ie rea tako kako jc odluicno danas oru odluku izmijeniti na iaiin
d-.c prihrili x[]JndmJn k,'j' prcJl.LTcrro.'

Bozidar Sk niaria. naaelnik zatraTio ic stanku od 5 minula.

Stanka od 5 minula.

N'liroslal l-ukinii. vijginik: -.U ime kluba rijeinika HDZ-a precllaZerr da se u sulinaneiranj<
ovoe \'rtiia povcaa na 1.000.00 kn.''



Ivan irmovi6, vijednik: ,,PomaZeS djeci ili ne, po ovom sada odmaZes i sa tim se moramo
pomiriti, ovo je na3 neuspjeh ovoga vijeia ovoga svega. 2000,00 kn je uredu, ako smo se

dogovo li da 6emo to napraviti za na3u djecu, za naSe roditelje a nismo onda je to neuspjeh.
Ovo nadmudrivanje sa tim je uedu da kako bi vi prihvatili nas amandman, ako ga odbijete
onda ste vi protiv djece, to je bilo za odekivati i drago mi je da ste podigti tu clenu da
pomognemo roditeljima, ali nije to {esenje, teba gledati iiru sliku. Druga stvar, ako mi
realiziramo vrti6 do nove godine, tko ie dijete iz grupa, Grada Gorice, Kravarskoga voditi u
Pokupsko, taj !11i6 nema svrhe za novu godinu ima svrhu tek u 9 mj. Djeca koja su kenula
negdje i oformile se grupe, ni&o neie dijete za novu godinu ispisati i prebaciti tu."

Martina Popovdi6, vije6nica: ,,Jedno od naiih nagadar{a je bilo 2000,00 kn, pogodili smo.
2000,00 kn, ako je 35 djece zainteresirano na temelju dega su radeni svi ovi proraduni plana
proraduna to je mjesedno 70.000,00 kn, kad bi svih 35 djece podnijelo zahtjev do kaja
godine to je x 4 mjeseca do kaja godine, 280.000,00 kn, pajoS malo jos 120.000,00 kn i evo
vrtida od 01.09., znati l1i,oLe se, sad ste samo dokazali da se moZe, ima se novac4 ako se
mozemo razbacivati 2,5, mozemo mi sad predloiiti treii amandman, 100% financiranje, iako
ovih 2000,00 kn vam ispadne 100o/o tamo gdje je ekonomska cijena u1i6a 2000,00 kn, pa
moZemo mi odmah dati amandman 100olo financiranje troskova r,rti6a za slu djecu iz Op6ine
Pokupsko. Drago nam je da na neki nadin prihvaiate na5 amandmar jer ovo je potvrda da ste
prihvatili, da i ovoje dokaz svega ono Sto pridamo cijeli dana5nji dan na vijeiu, a i prethodnih
sjednica moze se kada se Zeli. Malo fali 120.000,00 kn je tamo neki projekt koji nije tako
bitan, stavimo eko etno park na dekanje i eto imamo 400.000,00. Zakljudak: Odluka ide van
snage, skidamo je sa dnermog reda i donosimo odluku o otvaranju \,atiia 01.09 u ponedjeljak,
koje bi to tek de5enje bilo..."

Bozidar Shinjarid, nadelnik: ,.Ja se ne bih htio ponavljati, ali mislim da se ne bavimo
politikanstvom kako smo prozvani sa ove govomice. Mi smo predlozili 500,00 knjer mislimo
da je to realno, onda smo razmislili nakon nekog vremena, pa smo mislili da je bolje da
pomognemo jos vise naSim roditeljima, pa smo donijeli zakljudak daje to 2000,00 kn. Imali
smo i klub i pridali i mislimo daje to dobra pomoi. Nije to ba5 tako, malo ovdje malo ondje,
na vrijeme i argumentirano iemo proanalizirati ukoliko ne budemo imali moguinosti sa
ministarstvom, donijeti pravovaljane odluke koje 6e biti svakako u interesu naiim rodileljima.
Mi planiramo realno i odgovomi smo ljudi."

Preds.jedavajuii je zakljudio raspravu i dao predloZene amandmane na glasovanje.

Sa 6 glasova ,,protiv" i 4 glasa,,za" amandman Kluba nezavisnih vijednika koji
predlaiu sufinanciranje od 1.000,00 kn po djetetu se odbija.

Sa 10 glasova,,za" amandman Kluba HDZa koji predlaiu sufinanciranje od 2.000,00
k-n po djetetu se usvaja,

Predsjedavaju6i je zakljuiio raspraw i dao Prijedlog Odluke o sufinanciranju smjeitaja djece
s podrudja Opiine Pokupsko u djedjim vrti6ima izvan podrudja Opiine Pokupsko na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 10 glasova ,,2a" usvojen je Prijedlog Odluke o sufinanciraqju smjestaja
djece s podrudja Opiine Pokupsko u djedjim wti6ima izvan po&laja Op6ine Pokupsko.



Ivan (unovii. r'ijeinik: ..Nisi u pravu- bas smo se sloiili sa tinl sr,i zajcdno da ako ne bucle
01.09. rcteno je bolje da nas ncma kao vijeia. mi smo se svi sa tim sloZili na kraju. '

Predsjedavajuai jc zakljudio laspravu i dao Prijcdlog 1. izmjena i dopuna Proraauna Opainc
Pokupsko za 2019. godinu na glasanje.

ZAKI-JUaAK: Sa 6 glasora ..za' i ,1 ..prorj\. usvoien je Prijedlog L izrrjena i dopuna
Proraiuna Opcinc Pokupsko za 2019. godinu.

Ad, 16. Prijedlog Odluke o sufinanciranju smje(ta.ia djece s podruija Opdine l,okupsko
u djcijim r rtidima izvan podruija Opdinc Pokupsko

Josip \4arekovii jc u in're Odbora za tinancijc iznio miiljenje odbora. On kao predsjednik
odbora daie pozitivno mi3ljenje na nar,cdcnu toaku dnevnog reda. dok ie alanica odbora.
N{anina Popo\'aia ostala suzdrZana.

Andrea Nlartino\ia. upoznaia je prisutne sa Plijcdlogom Odluke o sullnanciranju srrjcsrai.r
d.jece s podruaja Opaine Pokupsko u djetjirl \'ftiaima iz\.an podruaja Opcine Pokupsko.

Mafiina Popovaia. \ ijein ica. u ime Kluba nezar isnih zastupnika traZi stanku od 10 minula.

Slanka od l0 minuta.

NlaI1ina Popo\'aia. rijetnica: ..Ncbrojcno puta pono\ljeno danas. goruii problem. ova odlukir
koju danas donosimo je pololiino rjeienje. na2alosl i sa or<rm odlukon sc kasni. opaina
nema rjcScnje \'fiiaa godinama !ci. mogli smo i prije neSro sliano dotijeti i pomoti
roditeliima sa tim ploblemom. Sukladno bloju djece koji su zainteresirani. 35 djcce kao ito je
pokazalo nckakvo istrazi\anje. 500.00 kn u odnosu na ekonomsku cijcnu nije bas cjelovito i
doblo rjeicnjc jer za roditelje to je i dalje pleskupo plaaanjc \,nica iz dzepa rodilelja.
lsplanirali smo I20.000.00 kn do kraia godine. lvloiemo do kraja godinc rcbalansima dodalrro
i po\eiati te nasta\'tlo na to predlaicnt alrandmal u ime Kluba nezar isnih tijcdnika da se
alanak koji govori o iznosu izmjeni na naiin da se 500.00 kn zarnjeni sa iznosonr od 1000.00
kn. jer raiunica kaTc da uz o\aj plan. uz l5 djece irnamo doroijno sredstava. a u n.rjnr.rlu
ruku. ako ae biti potrcbno rebalansom acmo dodati dodatna sredstra ako nam zatrcba.
1000.00 kn je vei nralo cjclovitije rjeaenje kojc ac. ja \:jcrujem. \'ise ponroai u I jcia\.lriu tu,g
problcnra nego lro je predlo2cno. Ima joS jedna problemarika u oroj odlnci. lo je alanak 6..
kojim je prcdvidcno stupanje na snagu 8 dala od dana obja\e u glasniku lagrcbadkc iupanije.
laSto ne od dana donoienja? Kao Sto smo rckli na prethodnoj sjednici procjena jc bila
400.000.00 kn. moZemo raaunati od 01.01 na srcdstr,a mlnistarst\a i dalje ostajem kod
misljenja da smo to mogli riiciiti na naain da vrtia lirnkcionira u optinskom reZimu. ali ajnrir
onda u najmanju ruku kad.ie vcc tako kako je odluieno danas ovu odluku ianijeniti na naiin
J.].c p-ilrrrtr rmandna.1 1,,ii frcdldT<mu '

Uozidar Skrinjaria. natelnik zatrazio je stanku od 5 minuta.

Stanka od 5 ninuta.

N.Iiroslar. l.ukjnii. \'i.jeanik: ..ll imc kluba r.ijeitika HDZ-a predlazem da se u sulinanciranjc
o\()q \'ftiaa povcaa na 2.000.00 kn.'



Ad. 17, Priiedlog Odluke o kupnji drr,cne kude u Lijevim Stefankima

Josip lvtarekovia je u inre Odbora za financijc iznio miiljcnje odbora. L)n kao predsjednik
odbora claje pozitivno mi5ljcnje na na\redenLr toaku dnelrrog reda. dok je alanica odbom.
Nlartina Popoviit ostala suzdriana.

r\nclrea l\4aninovi6. upoznala jc prisuhc sa Prijedlogom Odluke o kupnji drvene kute n
Lijevim Stelankima.

I\an Cunovia. vijeinik: ..tJ materijalima srno dobili .jako ituro objainjcnic kakva jc to kuca.
ali.ja se nogu na to osrrnuti jer.ie k) moia susie.lna kuca. ali to nije kuta to.ie ruSevina. od te
k r(c r(r"a rrrllJ. .J kLrc:l r< 'ei dr.r nura.<lien. n.Lif iic'z irrtarli u I)rl"r.r_(.(. n" jr tarln
bila pal godina. pa iz Dubnnca u Steianke pa je sad zadnie l. 4 godine bez pola kro\.a. Ako
kuiu tleha spasiti. ako je to neka kullurna vrijednost. najbolje ioi .ic mjcsto tamo gdic i.ic.
Tamo najboljc pasc. tamo inla s\oj lemelj. to ie jccino staro scosko dvoriatc. zasto neko
kulturno blago seliti r.l o\'u moavaru u ono.iczcro gdjc ac propasti. Iakucaako se jednom
rastcpc nikad viSe u hrli ne bude. I jos icdnom usput. tu kuiu.jc opaina \ei jednom platila.
donacijama ribidkom druih,u- sad ae drugi put opcina kupiti od ribidkog druStla itako se
tloic naia sredst\,a. a za \ rtit nemamo. Hr ala gospodo. apcliram da nc pfihlatitc to .icr no\ ci
ac biti baicni u zdc0ac.'

Predsj edavajuii .jc zakljudio raspralu i dao Prijedlou Odluke o kupnji drtcnc kuic u Lijer,ini
Stctinkima na glasanje.

ZAKi.Jt,aAKr Sa 6 glasora ..ra' i :l ..proti\"' usvojcn jc Prijcdlog Odluke o kupnji drrene
kude u Lijoim Stcianklma.

Ad. 18. Prijedlog Odluke o odreditanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne
zaititc na podruiju (Jpdine l'okupsko

Ilo2idar Sestak je u imc Odbora za gospodarski ranoj. poljodjclsfio. iumarstlo.
\odoprivrcdu. komunalne dielatnosti. plostomo uredenje i zaStitu okoliia iznio pozirirno
rniillcnjc odbora.

Andrea N{aftinovic. upoznalaje prisutne sa Prijcdlogorn Odluke o odleclivanjLr prirvnih osoba
od inleresa za sustav civiLoe zailile na po.lruaiu Opiinc Pokupsko.

\4artina Popoviii. r'ijetnica: ..Kada pogledale popis osoba iz ilanka 2. to nisu sre pravne
osobe. ime i prczime. to je tiziaka osoba nije prit\,na osoba. ali pustimo sad to. Kako su se st e
le osobe ili finnc ili obni naili na ovom popisu. da li su ti liudi obaviicitcni da te biti u
suslarLr civilne zastitc da li je sa njima dopovotcno'l Donosimo odluku sa nekim njihovirr
oba\ezama. Po ilanku 2. takoder ljudi koji su nositelji posebnih zadaia u sustavu ci\.ilnc
zaslile istima sc dostar'1ja izvodi iz plana zaititc i spaiala .ja na podruaju Opaine Pokupsko i

lakoder se sa tim pravnir'l osobama od intercsa za zaititu i spaiavanie na podruaju Opaine
Pokupsko zakljuiuju ugovod o medLrsobnoi suradnji. ako mi sada nekome poialjerno ugorrrr
o medusobnoi suradnji tcmelje ore odlukc hoac li sc o]l iznenaditi:, D ali je bio kakav
saslanak:) Ako je vcc i bilo to sve dogovorcno. po kolirr kriterijima su neke od o\ih tu



pravnih osoba ili ustanova p()glasenim naledeni kao aulopdievoz. a ncki sanro ilncnonl i

prczimcnom. ncke lirme su na\edene s\ojim imenom finne. a opct kod drugih l,'sir).ii \dmo
inrc i plczimc vlasnika. S obzirom na o\ak\u ad hoc odluku, ptcdlaTcm sa sc ova odluka
nraknc sa dncvnog reda. dok se ne prolede kvalitetno ida.ju onda doncscnro. e u n.rim;rnju
ruku da sc sa tim ljudima stupi u kontakl i da se ntrledu pmva inrcna tih prar,nih osoba. Dakle
zasada predlaZem odlaganje ove odluke za buduiu s.jednicu sa k\alitctniiorn priprenrorn
materiiala i tog cijelog susta\,a civilne zaitite.

-,\ndrea \lartinovii istidc kako .ic popis pravnih osoba u predmetnoj odluci temeljcn na

popisu. kojijc sastavni dio Plana djclor ania civilne zaSlile na podruaju Opainc Pokufsko.

Bozidar Skrinjaria. naaelnik: ..Predlaze da se odluka doncsc. tc da sc priie sklapanja
ugolora razgovara sa pralnim osobama kojc jesu. ispralc nctoani podaci i ako bude trebalo
izmjene i dopure donijeti.'

Marlina Popo\'aic. rijccnica: ..)!1i nismo protiv odluke. hotemo samo reci to treba bili
napevljcno kvalitctno. liudi mor:tiu biti upoznati da su u susta\'u cir.ilne zaStite Optine
Pokupsko priic nego ito inr se donese izrod iz plana i ugoror za sklapanje.

\,liroslav Lukini6" vijctnik. prcdlaTc da se loaka odgodi za iduiu sjednicur- da se kontaktiraju
ti l.judj i da sc to k\.alitetnijc napravi.

l oika sc skida sa dnevnog reda-

Ad. 19. Prij€dlog Plana koristcnja tcikc graalcvinske mehanizacije za iurnu izradu
protupoiarnih prosjeka i probijanja protupoZarnih putova na podruliu Opdine
Pokupsko

BoZidal Sestak je u imc Odbora za gospodarski razroj. poljodjelslro. iumartvo.
vodoprivredu. komunalnc djclatnosti. ptostorno Lrreden,e i zastilu okoliSa iznio loziti\no
rni3ljcnjc odbora.

Andrea lVlartinovii. upoznalaje prisutne sa Planom koriitcnja teike graclevinske mehanizacije
za Turnu izradu protupoZarnih prosjeka i probijanja protupo;arnih putova na podruiju Opiine
Pokupsko.

Predsjedavajuti .je zakljuaio raspra\ u i dao Pian koistenja tcSkc grad$ inskc mchanizacije za

2urnu izradu prolupo2amih plosjeka iprobi.janja protupoZarnih putola na podruiju Opaine
Pokupsko na glasanje.

Z,\Kl-Jt,-4,\K: Sa 10 glaso\ a ..za' uslojen je Plan koriitcnja tcikc gradcvinskc mchanizaciie
za Zurnu izradu prolupoZanih prosjeka i probijalja protupoiarnih putola na podruiiu Opaine
Pokupsko.

Ad. 20. Prijedlog Polugodiln.jeg izljeltaja o izvrsenju Financijskog plana Knji'nice
Pokupsko za razdoblje od 1.1. do 30.6.2019. godinc

.losip Nlarekor i6 je u irne Odbora za financije iznio pozitil'rro miSljcnje oclbora.



Cordana Markuz. upoznala ie prisutnc sa Priicdlogorn PolugodiSnjeg izlieitair u iz\rscnju
Fiiancijskog plana Knji2nice Pokupsko za razdoblje od 1 .1. do i0.6.2019. godine.

\4artina Popovaii, r,ijeinica: ..Kao ito ie reaeno na odborLr. ato iu i pono\iti, izvrienje
proraauna polirgodisnjeg .12%, do kraja godine.ioi \jerojalno loliko. To je sarno dokaz da se

plan moze radili kralitetno i realno kad se 2eli. kad bi radili plan opaine kao plan knjiZnice
bila bi opiina za poh\,alu.''

Predsjedaraju6i je zakljuiio rasprar.u i dao Prijedlog Polugodiinjeg iz\ieilaja o iz\rieniu
Financij skog plana Knji2nice Pokupsko za razdobljc od L L do 3 0.6.201 9. godine na glasanje-

Z KLJLaAK: Sa 10 glasora ..2a" usvojcn jc Priicdlog Polugodiinjeg izvjeitaju o izr ricniu
Finlrnci-iskog plana Knj iZnice Pokupsko za razdohlje od L 1 . do 30.6.201 9. godine.

Ad, 21. Prijcdlog Statuta Opdinske kn.iiinice Pokupsko i donoienie Zakliutka o davaniu
suglasnosti na izmjcnc Statuta

Mirko Banii.jc u imc Odbora 7a druitvene djelatnosti. socijalnu skrb i mjcsnu samoupravu
iznio pozitivno miSljenie odbora.

Gordana Markuz. upoTnala.ic prisutnc sa P{jcdlogom Statuta Opcinskc knjiTnicc Pokupsko i

donoienjenr Zakljuika o davanju suglasnostl na lzrjcnc Statuta.

NIafiina Popo\'aii. \ijeanica: ..Samo tehniaki komenlar vczano za materijale koje snro primili.
Lr obrarlozeniu ka2e da smo trcbali primiti pod privitak I zanrolbu opcinskc knjiTnicc
Pokupsko. To je neka greika)

Gordana Markuz: .. I o je dopis knji2nice. ali mo2da greSkom nije prilo2eno..'

Predsjcdavajuci jc zakljuaio raspravu i dao Plijedlog Slatuta Opaiiske knjiZnice Pokups[o i
donoicnje Zakljuika o davanju suglasnosti na iznjene Statuta na glasanie.

ZAKL]LlalAK: Sa 10glasova..za usvojcn jc Prijcdlog Statuta Opainskc knjiinicc Pokupsko
i donoienje Zakljuika o dal,anju suglasnosti na lzmjcnc Statuta.

Ad.22. Aktualnisat

.losip Marckor,ic. vijccnjk: ..Lagano nam se p bliia\a kraj godine. da li se moze Lr pr,raaLrrl
ubaciti vodor,od Skrbini - itimci u Hotnji)'

Ivan Cunovii. r'ijeinik: ."Morarr sc osr:muti na drugi goruai prohlem opcine. jrr ni prijer oz.
Dokad [e opiina plaaati tai mini bus'l Podsjccam na obcaanja kad je bil.r kampanja da ae iii
natjeaaj najesen za no\.e koncesije. nove liniie. Da lije opiina ukljuienir u taj proccs i ukoioi
le rJZr.

IUaflina Poportia. \'ijeinica: -.S obzirom .la je racrt odlukc o prijcnosu prava vlasniitva nad
komunalninr \ldnirn grade\.inama Optine Pokupsko bio na javnom savjetovanju u kojcnl sc

prcdvida prenoienie 51.000.000.00 kn vrijednog \odoopskrbnih objekaia u vlasnlitr,o VCi



\,bdoopsklbe, zanima me kakav ic status tc odlukc. bila.ic na jar nom sarjelo\ anju zalto nije
na sjednici i kakar je status prcthodnc odlukc? Odnosno da lije po slaroj odlurci realiziral ta.j

plijenos llasnilna kao Sto jc bilo planirano. Srneae i ugovor sa koncesioiaron'l Na prosloj
sjednicije bilo odgovoreno da su traTili odgoclu usklade sa norim zakonskirn aktima i naSin't

plarilnikom do 01.06.2019.. koii .ic status toga? Geodetska izmjela je jedna od isto
problen'ratitnih toiaka opiinc, u kojcm .ic to trcnutno slalusu i slanju? Da 1i je moZda opiina
prijarila taj projckt na jarni poziv Zagrebaike Zupanije za linanciranje izrade lior,c
katastarskc izmjcrc na podruiju 2upanije u 2019.1 Taj natjedaj je otlorcn 8.5.. joi ur,ijck traje
i po tom naljeaaju se noZe dobiti maksin'ralno 1.000.000.00 kn za taklc projcktc. bili su sliini
pozivi 2upanije i prethodnih godinir. Na s.lcdnlci 10.8.2018. godine smo donijeli odluku o
sughsnosli provedbe ulagal.ja ra podrudju Opcinc Pokupsko za projekte izgradnje
rodoopskrbc cjcvovoda na podruiju Opcinc Pokupsko. tom odlukorn je dana suglasnost VC
Vodoopskrbi za prija r na projekt za mieru 7.2.1. i1o je sa tom odlukom? Da li je to
provedeno, da li se VC Vodoopskrba prijar.ila na laj projekl? Kojije stalus l

Nlirko Llanit, r'ijecnik, ponovno islide problematiku \fliaa inezado\oljsl\o Sto nije ol\oren
01.09.2019. Posta\,lja pita ja l'ezana za dom kulture u Pokupskom Glado\cu - da Ii se moze
kako zatvoriti da nc ulazc 7i\,otinic unutral

Miroslav l-ukinii, rijeinik. podsjeia na problcnr sa poipona koic nisu 1'rostar ljcnc na ccsti
izmedu Opatije i Paun Brda. Problernje ito ljudi ne mogu do svojih Suma.

Bozidar Sestak. r,ijetnik. postar'1ja pitanje vezano za \odopri\.redne radore i neredorilu
koinju kanala.

r\ndrea Martinorit. ..Vezano za odlaganie otpada- Eko tlor .ie prckjuicr dostalio dopis.
odnosno zahtjcv za suglasnost na tri stranicc. Tbog ncdostatka \.rcnlcoa nisam ga stigla
proaitati.'

(lordana lvlarkuz:..Sto sc tiic plijcnosa konrunalnih rodnih gladcrina. aktjc bio doneser na
sjednici vijcda ioi prije dvije ili tri godinc u mcdur.rcmcnu sc to dogo\.aralo i pregor,aralo.
niie sarno do Opiine Pokupsko da se to provede. mi snro izvriili svoju zakonsku obavczu.
mealutim trebak) ga je proresti Ll sporazumu isa Gradom Velika Golica kao osniracenr
ko Lrnalnog poduzeaa i sa samom \rC Vodoopskrbom. Ti su se prelovori i dogovori napokon
aklualiziiali. sam Grad Velika Corica injihoro poduzeae ponaSalo se dosla incrlnu pr(nra
Opaini Pokupsko. Ove godine. tj. ovog ljeta. intenzivirali su se pregorori isa nasim
od\jetnikom koji radio za Op[inu Pokupsko. koji je ckrgorarao cijeli taj postupak i
koordinirao sa Opainanla Kralarsko i Orle koje su u istoj situaciji kao Sto .ie i Opaina
Pokupsko. Najpri.je je bio pri.jedlog da ie se iai nr lu no!Lr odluku, no Lr mealuvremenu su ljudi
koji su bili ukljudeni u to isplegovarali postupak do\.diti po odluci koja je bila donesena
lanije. Opiina je dostavila podatkc. dokumcntc koii su potrcbni da se taj proces dolrii.
nadanlo se da ae lo biti uskoro i do\.rieno. Talo odluka nijc u\ ritcna na ovaj dnevni red. a bila
je lidljira na savjetor.anju. Sto se tiie geo.letske izmjcrc. mi smo u oloj fazi i na prijedlog
same Dr2avne geodetske upra\.e. u ovom trenutku o.lgodili samu novLr gcodctsku izn!eru ier
.je 1o iznimno dugotrajan. opseTan iskup proccs. medutim DrTa\na gcodctska uprora.je rL

or.onr posljcdrjcnr razcloblju poicla provoditi takozranu homogcnizaciju katastamkog plana.
znaai to jc jcdan postupak kojirn sc katastarski plan prilagodava na nadin da vile odgovara
st\arnom staoju nckrctnina na tcrcnu. a ipak nc obuhlaca jzlazak gcodeta na izmjeru. Na
podrudju opcinc ima 7 katastarskih opiina. od toga dlije dijelimo sa Opiinom Krararsko.
l)raua gcodctska uprar,a jc prcdloiila da cc sami financirati homogenlzc.rju zl 5

katastarskih opcina" a za.icdnu ili d\,iic ac srcdstva osigurati Opiina Pokupsko. ta sredstva



stoje jos u\,i.jck u pro].adunu. Na spomenuli natjeaaj Zagrebaale -Zupanije. mi slno sc pdjavili
1016. godine sa projektom sa kojin smo se nogli- alaai iskoristiti smo sredstva da smo
srediii imorinsko prar,ne odnose za 5 neraz\rstanih cesra na podruajLl Pokupskog Gladovca i
SIre/ut(\:r. rad"l< tu bilo pr'h\.rtj'\ tr,,iJl u,',r ir.r t"r n.rticurlr 5tu ,e tr((j.\n( ri.\icLr.
u Pokupskom Gladolcu. bio je prijarljen kvar. nas odrZavalelj jc izaiao na tcrcn i skinuo
la npc (.ic lc .,rdc..r lor \Lr loJ lJrxn(.-onr r rrcrrLrlr.'.t' r'i .cr\ i.r. '

Uozid.rri"r',niric.nrc(.ni^..\..d..\od\krbini -irinrii r llnrr::.r,'jc.'rarna:c;pr,'rruuna
za iducu godinu iodlukc da li idemo u vodovodc ili intiastrukturc kao ito je dom i sliino ili
ideno u vrtii. Jar,ni pijevoz - u k,utaktu smo sa gosp. Nenadom Babiacm, kojeg sam pozvao
u opiinu r,ezano za taj natjeiaj jer oni su obeiali do 01.1 I da ic taj problcrr biti rijeien. Dom
kulturc Pokupski Gladovec je isto stlal odluke, ili idemo na vftji ili intiastruktlrru. Stu se lic.
smcia. posroji problcm na Sundanon fllijegu i vclika ncdisciplina tih l.iudi k,,ii u prinripu
bacaju snrece po tudim kantama i dovozc smeic u vclikc kontcjncrc poput kontrjncra kod
loratkog clorna. ili kontejncra na Kupi. Inrali smo izvanrcdnc odvozc smcaa. ali to trcba
dodaho plalili. Sri sukladno zakononr trcbajLr imati kantc za smcic. ukoliko nctko nenra trcba
ja\ili Opaini Pokupsko. ili komunalnom rcdaru koji ic ih obiii i upozoriti da su duTni imati
kanlu sukladno njihovim obar,ezama._'

Sj ednica Opiinskog \.ijeta Optine Pokupsko zakliuaena.je u I l: I 0 sali.

KLASA: 021 -05119-01.i04
URBROI: 238-22-1-1s-6
Pokupsko, 10.08.2019.

Zapisnidar

////r^hnct,6.
Andrea Ma inovi6, mag.no\,.


